Notice No.: 1920120 Revised



ST. CLARE'S GIRLS' SCHOOL

50 MOUNT DAVIS ROAD, HONG KONG

 Web Page
 : www.stclare.edu.hk
 Tel
 : 2817 1764

 E-mail
 : info@stclare.hk
 Fax
 : 2855 8420

24 July 2020

Dear Parents,

Textbook group purchase service for the school year 2020 – 2021 (S.1, S.2 & S.4)

Please be informed that the textbook list for the academic year 2020 - 2021 and an order form for group purchase have been sent to you by post today. If you are interested, you can refer to the order form in choosing the method of submission. Due to COVID-19, students are not advised to come back to school. You may submit the order form either online or to the Causeway Bay branch of Commercial Press in person. Please be advised that you should only buy the textbooks after the status of promotion of your daughter is confirmed. The status will be stated on the Mark Summary Sheet emailed to your daughter on 10 August 2020.

Please note that the use of group purchase service is voluntary. The service is provided by an independent third party, not in any way connected to the School. For enquiries, please contact school hotline at 6222 0193 during office hours (Monday to Friday 9 am to 5 pm and Saturday 9 am to 12 noon).

Thank you for your attention.

Yours sincerely

Mrs. Cherry Chan

Principal

Notice No.: 1920120 Revised



ST. CLARE'S GIRLS' SCHOOL

50 MOUNT DAVIS ROAD, HONG KONG

Web Page E-mail : www.stclare.edu.hk : info@stclare.hk Tel: 2817 1764 Fax: 2855 8420

敬啟者:

集體訂購 2020 - 2021 學年度教科書 (中一、中二及中四)

為方便家長購買教科書,新學年度(2020-2021)教科書目錄及集體訂購表格已於今日寄出。 閣下如有需要,可從中選擇適合的訂購方式。鑑於2019冠狀病毒病疫情仍然嚴峻,不建議學生回校,請於網上訂購或親身到銅鑼灣商務印書館遞交訂購表格。請注意:須確定 貴子弟可升級才按書單購書。於八月十日以電郵寄出的成績單上將註明學生是否升級。

集體訂購服務乃自願性質,教科書供應商為獨立機構,與 台端任何交易,本校概不負責。如有查詢,請致電本校熱線 6222 0193 查詢,辦公時間為星期一至五上午九時至下午五時及星期六上午九時至中午十二時。

此致

貴家長

校長陳黃碧瑜謹啟

二零二零年七月二十四日